
 

 

Protokół Nr XVII/2016 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 25 lutego 2016r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
00 

 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 16 innych zaproszonych osób. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały 

 

1. Kornelia Szadzewicz – inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi. 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XVII Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu sesji uczestniczy 15 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Informacja o sposobie i formach organizacji czasu wolnego dzieci i młodzieży 

podczas ferii zimowych. 



10. Informacja z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi  

w Gminie Wierzchowo za 2015 rok. 

11. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwoju Gminy Wierzchowo na lata 2016-

2025 – druk nr 94; 

b. w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu 

sołeckiego na rok 2017 – druk nr 95; 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2016 rok – druk nr 96; 

d. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 97; 

e. w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych  

f. i Administracji o zniesienie i zmianę urzędowych nazw obiektów fizjograficznych – 

druk nr 98. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Komunikaty i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XVI Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 28 stycznia 2016 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych 

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XVI sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XVI sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 



Wójt na sesji uzupełnił informację o następujące sprawy: 

1) Komisja Konkursowa przeprowadziła otwarty konkurs ofert dla organizacji 

pozarządowych na realizację zadań publicznych w 2016 roku w zakresie: 

a) wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej, wysokość środków na realizację 

zdania – 17 900,00 zł, 

b) działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym, wysokość środków na realizację 

zadania – 4 200,00 zł 

c) promocja i ochrona zdrowia, wysokość środków na realizację zadania – 1 400,00 

zł, 

d) działalność na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży, 

wysokość środków na realizację zadania – 1 000,00 zł. 

Wysokość środków na realizację wszystkich zadań wynosi 24 500,00 zł. 

Do konkursu zgłoszono 5 ofert. Wszystkie oferty zostały zaakceptowane do dofinansowania. 

Wysokość dofinansowania dla poszczególnych ofert  przedstawia się następująco: 

o Stowarzyszenie centrum Aktywności Lokalnej – Wierzchowska Szkółka Unihokeja – 

16 000,00 zł, 

o Oddział Rejonowy Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Drawsku 

Pomorskim: 

Koło Wierzchowo – 3 150,00 zł, 

Koło Świerczyna – 750,00 zł, 

Koło Sośnica – 300,00 zł.  

o Klub Sportowy „Kolejarz” KPPD S.A. Wierzchowo – 1 400,00 zł. 

o Stowarzyszenie Uczniowski Klub Sportowy „Orlik” w Wierzchowie – 1 650,00 zł. 

o Stowarzyszenie „Nasza Świerczyna” – 1 250,00 zł. 

 

2) Przystępujemy do inwestycji polegającej na oświetleniu drogi gminnej tzw. 

dworcowej. Planowana inwestycja zostanie sfinalizowana poprzez zwiększenie kosztu 

miesięcznego utrzymania oświetlenia ulicznego. 

3) Program 500+ Gmina Wierzchowo będzie realizować poprzez Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Wierzchowo w ramach istniejących zasobów kadrowych. 

4) W związku z pożarem w lokalu mieszkalnym w Osieku Drawskim Gmina w ramach 

pomocy zakupi okno (koszt ok. 1 400,00 zł) oraz zapewni zagospodarowanie odpadów 

(gruzu) – koszt ok. 800,00 zł. Rozważane są możliwości ewentualnej dalszej pomocy 

np. wymiana elektryki w pomieszczeniu po pożarze, ale będzie to uzależnione od 

dochodu rodzinnego. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Wierzchowie również udzielił pomocy. 

 

Radny Ryszard Borowicz wyraził niezadowolenie z dokonanego przez Oddział Rejonowy 

Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Drawsku Pomorskim podziału 

środków dla poszczególnych Kół na terenie Gminy Wierzchowo w ramach otwartego 

konkursu ofert dla organizacji pozarządowych na realizację zadań publicznych w 2016 roku, 

środki według radnego zostały podzielone niesprawiedliwie. 

 

Wójt Gminy na powyższe odpowiedział, że wewnętrzny podział środków na poszczególne 

Koła Emerytów, Rencistów i Inwalidów nie leży po stronie Gminy. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 



 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady 

Gminy Wierzchowo w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 2/2016 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Nr 2/2016 z posiedzenia Komisji Kultury stanowi załącznik nr 6 do nin. 

protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 2/2016 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 2/2016 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 6 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

Radny Zdzisław Bełzowski złożył na piśmie jedną interpelację o treści: 

 

1) Zwracam się z prośbą do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 177 o pilne załatanie dziur 

powstałych na drodze na odcinku od Studniczki do Sośnicy. W obecnej sytuacji 

powstałe dziury powodują duże zagrożenie, ponieważ samochody omijają dziury 

slalomem co może doprowadzić do wypadku. 

 

Radny Maciej Słomka złożył na piśmie jedną interpelację o treści: 

 

1) W miejscowości Świerczyna w okolicy posesji nr 56 przebiega droga powiatowa przy 

której znajduje się chodnik. Stan tego chodnika jest bardzo zły, popękane płyty, 

rozmyte części przejścia. Użytkowanie tego miejsca stwarza zagrożenie dla 

mieszkańców, którzy mając trudności w przejściu chodnikiem korzystają z przejścia 

droga powiatową. Wobec powyższego proszę o interwencję w tej sprawie i jak 

najszybsze wyremontowanie chodnika. 

 

Radna Dorota Sobczak złożyła na piśmie trzy interpelacje o treści: 



 

1) Proszę o wycięcie drzew w miejscowości Żeńsko, które znajdują się przy placu zabaw 

oraz przy skrzynkach pocztowych. Suche gałęzie tych drzew w czasie silnych wiatrów 

łamią się i spadają, co zagraża mieszkańcom. 

2) Proszę o przeniesienie lampy ulicznej w miejscowości Żeńsko usytuowanej przy 

budynku nr 14 na teren placu zabaw w Żeńsku. 

3) Proszę o podwyższenie i odsunięcie od ogrodzenia krzynek pocztowych w 

miejscowości Żeńsko. Skrzynki pocztowe są bardzo nisko umieszczone i bardzo 

blisko ogrodzenia, co utrudnia swobodny dostęp do skrzynek oraz koszenie trawy w 

obrębie tych skrzynek w sezonie letnim. 

 

Radna Lidia Kałandyk złożyła na piśmie dwie interpelacje o treści: 

 

1) Zwracam się z prośbą do Zarządu Dróg w Drawsku Pomorskim o wycięcie drzewa 

przy drodze powiatowej nr 165/3 w miejscowości Żabin, które rośnie przy posesji nr 

30. Jest to stare drzewo, którego gałęzie spowodowały poplątanie kabli telefonicznych 

i przy silnym wietrze istnieje zagrożenie ich zerwania. 

2) Zwracam się z prośbą do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim o 

wyrażenie zgody na wycięcie krzaków przy drodze powiatowej nr 165/6 w 

miejscowości Żabin. W obrębie posesji nr 33. Krzaki sięgają linii energetycznej i 

osłabiają widoczność lamp zainstalowanych w tym miejscu. 

 

Radny Maciej Słomka zgłosił ustnie jedno zapytanie o treści: 

Jakie były podejmowane działania w sprawie pozyskania środków budżetowych na budowę 

boiska wielofunkcyjnego w Świerczynie? 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 

porządku i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

 

W punkcie „Trybuna obywatelska” głos zabrała mieszkanka Radomyśla Wiktoria Możdżeń. 

Poruszyła trzy sprawy, które dotyczyły: 

1) zainstalowania nagłośnienia w sali narad w Urzędzie Gminy. W związku z 

powiększeniem powierzchni sali zmniejszyła się słyszalność i zrozumiałość 

wypowiedzi mówców,  

2) rozważenia możliwość uruchomienia usług opiekuńczych w ramach pomocy 

społecznej. Na terenie gminy Wierzchowo osoby starsze pozbawione pomocy innych 

osób, np. mieszkają same lub gdy mieszkająca z nią rodzina nie jest w stanie zapewnić 

jej opieki nie mają możliwości do skorzystania z praw im przysługujących do 

świadczeń opiekuńczych. Prawdopodobnie takie usługi wykonywane są w gminie 

Borne Sulinowo i tam należałoby zdaniem Wiktorii Możdżeń zasięgnąć informacji, 

3) podjęcia działań w sprawie doposażenia placu zabaw w miejscowości Radomyśl o 

siłownię zewnętrzną. 

 

Sołtys sołectwa Otrzep wystąpił z prośbą do Wójta o podjęcie działań mających na celu 

wyegzekwowanie od wykonawcy doprowadzenia odcinka drogi (około 50 m) do stanu sprzed 

budowy kanalizacji w Otrzepie. 

 



Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 

porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 11
05

 – 11
25

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Informacje o sposobie i formach organizacji czasu wolnego dzieci i młodzieży podczas ferii 

zimowych przedstawiły: 

1) Marta Łapińska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Wierzchowie, informacja pisemna stanowi zał. nr 9 do nin. protokołu, 

2) Małgorzata Mazurkiewicz-Nowak – Kierownik Biblioteki Publicznej w Wierzchowie, 

informacja pisemna stanowi zał. nr 10 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz podziękował w/w osobom za trud włożony w 

organizacje czasu wolnego dzieci i młodzieży podczas ferii zimowych w 2016 roku na terenie 

gminy Wierzchowo. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 9 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Informacja z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Wierzchowo za rok 2015 przygotowała i przedstawiła Kornelia Szadzewicz – 

inspektor ds. gospodarki odpadami komunalnymi – informacja pisemna stanowi załącznik nr 

11 do nin. protokołu. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, do ilu konkretnie zalegających podatników wysłano ponaglenia? 

K.Szadzewicz odpowiedziała, że ponaglenia wysłano do wszystkich podatników, ponaglenia 

wysyłane są na bieżąco oraz na bieżąco prowadzone są postępowania egzekucyjne. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Wójt Gminy wniósł autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Wierzchowo na lata 2016-2025 polegającą na zmianie na stronie 73 

Strategii w Celu operacyjnym w części C zapisu: 

„Działania w celu przeprowadzenia remontu świetlicy wiejskiej w Żabinku, remontu 

oraz rozbudowy świetlicy wiejskiej w Żeńsku oraz remontów tych świetlic, które tego 

wymagają” na zapis „Działania w celu przeprowadzenia remontów świetlic 

wiejskich.” 

Radny Maciej Słomka stwierdził, że Strategia nie spełnia jego oczekiwań. 

 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 11 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XVII/93/2016 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Wierzchowo na lata 2016-2025 – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Autopoprawka Wójta 

 

2) Zgodnie z ustaleniem na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy 

Wierzchowo oraz podjętym przez Komisję wnioskiem o  treści: „W budżecie Gminy 

Wierzchowo na rok 2017 zagwarantować środki w wysokości 20 000,00 zł do 

wykorzystania przez wszystkie sołectwa z terenu gminy Wierzchowo. Zasady 

korzystania z tych środków zostaną ustalone przy uchwalaniu budżetu na 2017 rok” 

Wójt ustnie uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu sołeckiego na rok 2017 oraz odniósł się do 

środków w wysokości 20 000,00 zł informując, że nie było jego zgody na 

zagwarantowanie środków w wysokości 20 000,00 zł w związku z zaplanowanymi 

inwestycjami, jak budowa kanalizacji w pozostałej części gminy, modernizacja 

oczyszczalni ścieków czy budowa przedszkola,  natomiast realne jest zaplanowanie 

środków w wysokości 15 000,00 zł. 

Radny Maciej Słomka poinformował, że podczas pracy nad budżetem na 2017 rok 

mowa była o takich działaniach, jak kanalizacja i oczyszczalnie, natomiast nie było 

mowy o budowie przedszkola. Radny podkreślił, że niepokoi go inwestycja budowa 

przedszkola. Pomimo potrzeby nie jest do końca przekonany, czy jest to trafiona 

inwestycja. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu sołeckiego na rok 

2017. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XVII/94/2016 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy funduszu sołeckiego na rok 2017  – która stanowi załącznik nr 13 

do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XVII/95/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

2016 rok – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XVII/96/2016 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XVII/97/2016 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie i zmianę urzędowych nazw obiektów 

fizjograficznych – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

 



Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 12. 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewcz odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do 

biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Poinformował, że odpowiedzi na interpelacje złożone na dzisiejszej sesji, zostaną udzielone 

pisemnie. 

 

Odpowiadając na zapytanie radnego Macieja Słomki (pkt 7 porządku obrad) Wójt odczytał 

treść pism, które wystosował do Starosty Drawskiego w sprawie dofinansowania budowy 

boiska wielofunkcyjnego w Świerczynie. 

 

Odpowiadając na prośbę sołtysa sołectwa Otrzep (pkt 8 porządku obrad) Wójt poinformował, 

że na razie nie ma możliwości wyegzekwowania od podmiotu wykonującego kanalizację w 

Otrzepie naprawy odcinka drogi. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął pkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 
 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Wójt Gminy Jan Szewczyk 

zwrócił się z pismem do Rady Gminy o wytypowanie z pośród radnych Rady Gminy 

Wierzchowo jednego przedstawiciela do udziału w spotkaniach dotyczących opracowania 

koncepcji budowy nowego przedszkola w miejscowości Wierzchowo. 

 

Zgodnie z powyższym Rada Gminy wytypowała jednogłośnie radną Krystynę Rybczyńską-

Mróz. 

 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 13 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

 

Ad. 14 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 13
00

 zamknął obrady XVII sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

Podpis protokolantów: 

 

1. K.Szadzewicz    ………………….. 

2. D.Łukaszewska  …………………... 



 


